
 

 

 

INTERPELLATION  

Törs man flytta till Västmanland? 

 

Jag som regionråd i opposition blev uppringd av en människa som tänkte flytta till 
vår region men som hade några funderingar över om det skulle vara möjligt. 
Personen hade nämligen en funktionsnedsättning som gjorde att det fanns ett 
behov av stöd från Habiliteringen. Vid kontakt med verksamheten hade personen 
uppmanats att ställa sig i kö för att bli bedömd om behov fanns.  

Vi vet sedan tidigare att Habiliteringen har det tufft och de har flaggat i sina 
årsberättelser att inflödet av patienter gör det svårt för dem att hinna med. Detta 
till trots så måste väl människor som har en funktionsnedsättning kunna flytta till 
vår region och få det stöd som de haft tidigare.  

Eller ska vi utgå från att funktionsnedsättningen förändrats när en människa 
flyttar över regiongränser?  

 

Med anledning av detta frågar jag ansvarigt regionråd 

 

-Skall det vara möjligt för en människa med funktionsnedsättning som har stöd 
från Habiliteringen att flytta till vår region? 

-Är det rimligt att man ska få en ny bedömning gällande behoven om man flyttar? 

-Hur säkerställer du en smidig övergång när människor med behov flyttar hit? 
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Barbro Larsson (C) regionråd 

 


